
Rondvraag Commissie M&M 30 november 2022

Vierde aanvliegroute Schiphol

Het kabinet heeft in oktober nieuwe besluiten genomen over de luchtruimherziening rond Schiphol. 

https://www.luchtvaartnieuws.nl/nieuws/categorie/72/algemeen/kabinet-wil-vanaf-2025-luchtruim-
opnieuw-gaan-indelen 

Kunnen we voor de M&M-vergadering van 30-11-2022 een memo ontvangen over de nieuwe aanpak
van de rijksoverheid, het liefst met een antwoord op de volgende vragen? 

Wat betekenen deze besluiten voor de inwoners van Utrecht? 

Uit krantenberichten krijgen we de indruk dat het lang niet zeker is dat de nieuwe aanpak van hoog- 
aanvliegen-en-steil-dalen praktisch mogelijk is. Wat staat er in de nieuwe besluiten over de vierde 
aanvliegroute naar Schiphol, die over Utrecht gaat? 

De rijksoverheid is van plan om de nieuwe afspraken samen met provincies en gemeenten uit te 
werken. Wat is de insteek van onze gedeputeerde in dat overleg? Wat is de insteek van de provincies
en gemeenten die voorheen samenwerkten in het ‘Schiphol-overleg’? 
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